

朝陽科技大學無違反學術倫理聲明書

Academic Research Ethics Education

本人_____已完全瞭解學術倫理之定義與行為規範，謹此嚴正聲明，本人所呈繳之學位論文(包含作品、成就證明連同書面報告、技術報告或專業實務報告):(題目)_____。

如有抄襲、舞弊或違反著作權法等違反學術誠信與倫理之行為時，願自行承擔所有法律責任，以及概括承受一切後果，並無條件同意註銷本人之碩(博)士學位，絕無異議。

I am fully aware of and understand the University's regulations on plagiarism. And I declare herewith, that the thesis/ written report/ technical report/ professional practice report entitled "(Thesis title)_____"

is a presentation of my original work. In addition, I understand that any false claim or plagiarism in respect of this work will result in disciplinary action in accordance with University's regulations. I assume legal liability for this and completely agree to the withdrawal of the Master's/ Doctor's degree if any violation of academic ethics in the thesis is confirmed to be true.

比對結果 Plagiarism Checking Results

總相似度(請填寫百分比) Overall Similarity : _____ %

※論文原創性比對結果之總相似度須符合各院訂定標準

The total similarity of the original comparison results of the paper should satisfied by each college's standard.

比對時間 Date : _____ 年(Y) _____ 月(M) _____ 日(D)

✓ 論文是否剽竊學生自我檢核 Self-checklist for Plagiarism

未有「欺騙」及他人代寫之情事。

There is no "deception" or ghostwriting.

非「拼湊」而產生(文句非僅由多種來源直接組合而成)。

Produced by not "patching together" (the sentence is not just a direct combination of multiple sources).

若有引用，皆已適當註明來源。

If there are citations, the source has been properly indicated.

若直接引用，已適當使用引號。

If there is a quote, use quotation marks appropriately

聲明人(申請學生簽名)The author of the statement Signature :

系所 Department :

學號 Student Number :

聯絡電話 Phone :

日期 Date : _____ 年(Y) _____ 月(M) _____ 日(D)

指導教授簽名 Signature of Advisor : _____

日期 Date : _____ 年(Y) _____ 月(M) _____ 日(D) (倘有共同指導教授,均請簽章)